



Protokoll

fört vid SS SVEARNAS ÅRSMÖTE 2023-03-28
för verksamhetsåret 2022

Lokal: Vilsta sporthotell

Parentation hölls för Rolf Fogelberg

1. Mötet öppnas, godkännande av kallelse

Ordförande hälsade alla välkomna.

Kallelsen hade gått ut i rätt tid och godkändes.

2. Val av ordförande för mötet

Mötet valde sittande ordförande Josephine Härdin.

3. Val av två justeringsmän

Hans Billberg och Bo Bratt valdes att justera protokollet.

4. Val av två rösträknare

Mötet valde Hans Billberg och Bo Bratt till rösträknare.

5. Föregående mötesprotokoll uppläses

Protokollet som är publicerat på Svearnas hemsida godkändes och lades därefter till handlingarna.

6. Fördragning av styrelsens och verksamhetsgrenarnas årsrapporter för avslutat verksamhetsår

Ordförande refererade till årsberättelserna som presenteras i årsboken och uppmanade mötesdeltagarna att ställa frågor.

Karl Hammarqvist presenterar ungdomsverksamheten. De har haft seglarläger, både dagläger och med övernattnig. Man har genomfört måndagsseglingar, tjejsseglingar diverse träningar samt att man arrangerade SM i e-jolle.sm i e jolle. Man har bedrivit utbildningar i förarbevis på Mälbybasen som drog 27 deltagare. Det finns även en grupp som just nu går VHF utbildning. Nytt för i år är att man även kommer ha seglarskola för vuxna men även som tidigare dagläger och övernattningsläger för ungdomar i seglarskola. En glädjande nyhet är att ribben komma att repareras till säsongen. Karl välkomna alla ner till Mälby för att testa jollesegling

Tommy Rundin berättar att man Bubben arrangerade SM i smaragd vilket var ett trevligt event där vi fick mycket positiv feedback, vi har även fått mycket god respons från de eskaderseglingar som gjort till Bubben från andra klubbar under säsongen. Man har köpt in ett nytt bastuaggregat som ska installeras och besiktas i år. Träden som blåstes ned i höstas behöver tas reda på. Vi kommer behöva hjälp av yrkesmän men kommer också erbjuda medlemmar som vill hjälpa till och ta reda på allt att ta med ved hem för eget bruk. En flis hugg har sponsrats till klubben av en medlem. Den kommer också att underlätta arbetet med alla träd och vi kommer lägga fliset på stigarna.

Bubben har fått in 11,000:- i el och hamnavgift under 2022.

Vårstädning sker i vanlig ordning. Datum för båda städdagarna finns redan utlagda om man vill boka upp det.

Fredrik Birgersson presenterar både varvet och miljön. Det finns ett problem med rampen som kommer åtgärdas i augusti så det är åtgärdat innan upptagningarna men det blir tyvärr ingen förlängning.

Fredrik presenterar planer vi fått från kommunen. Det finns ingen detaljplan ännu men en skiss för att göra en gemensam båtslip för alla fem föreningar. Ingenting är spikat gällande hur det ska fungera eller vad som kommer finnas. Det finns olika förslag på var man ska kunna sjösätta i båtarna eftersom den planerade ytan är relativt lång från vattnet.

Vi hade ett möte om hur man kan sanera sin båt på slipen som 15 personer deltog i.

Patrik Wunderlich berättar om ekonomin och att vi just nu tyvärr äter av vårt kapital och behöver säkerställa att vi får in mer inkomster. Det fanns vissa oklarheter i ekonomin som gjorde att han var tvungna att sitta tillsammans med tidigare kassör Henrik Öhrn och Fredrik Birgersson för att få koll på alla poster, därav blev ekonomin något försenad och kunde inte presenteras i aktuellt om Svearna. Vi har kunnat ta tillbaka bokslutet från den revisor som vi tidigare betalat för då Patrik själv istället gör det så vi slipper den kostnaden.

Mötet diskuterar hur man ska göra med ekonomin framåt och det råder delade åsikter om huruvida man ska höja avgifterna eller låta dem vara oförändrade. Man föreslår att man ska se över försäkringar samt låneräntor.

7. Föredragning av revisorernas berättelse efter avslutad revision

Revisionsberättelsen presenteras av Daniel Serrander på årsmötet och revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen.

8. Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar

Mötet beslutar att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.

9. Fråga om förfarande av vinst- eller förlustmedel i det avslutade årets resultat

Beslutades att resultatet överförs i ny räkning enligt styrelsens förslag.

10. Fastsällande av arvoden för ordförande och ledamöter i styrelsen, samt arvoderade funktionärer i sällskapet

Styrelsen föreslår oförändrade arvoden. Mötet beslutar enligt styrelsens förslag.

11. Val av ordförande på ett år

Posten som ordförande på ett år är vakant.

12. Val av en styrelseledamot på två år samt en suppleant på ett år.

Mötet valde Mailn Söderroos, till styrelseledamot, sekreterare på två år. Ahmet Özgepar valdes till suppleant, vice sekreterare på ett år. Båda nyval.

13. Val av två revisorer och en suppleant på ett år

Mötet valde Henrik Öhrn och Daniel Serrander till revisorer på omval och Lars Bergkvist som suppleant på omval.

14. Val enligt av styrelsen framlagd funktionärslista

Valberedningens förslag bifölls. Bifogas

15. Skrivelser och rapporter

Inga skrivelser eller rapporter

16. Årsmötesfrågor

En medlem har som förslag att göra något som underlättar för nya medlemmar att få kontakt med befintliga medlemmar där man kan umgås och utbyta erfarenheter. Det finns förslag om att ha varvsvårdar på slipen, försäljning av fika eller korv. Något som skulle gynna både socialt umgänge samt inkomster. Mötet bestämmer att man ska börja ha gemensam fika för de som vill 12,30 vid sjösättningar.

17. I rätt tid inkomna motioner

En inkommen motion av Henrik Öhrn som har är med och presenterar över länk. Motionen tar upp ett flertal punkter och förslag bland annat omformulering av skyltar, gratis och öppna elskåp, öppna ytor så som klubbhuset samt hjärtstartare på öppna ytor. Motionen i sin helhet är för stor och berör för många spridda förslag varpå styrelsen föreslår att den inte beviljas.

Mötet diskuterar detta och det råder delade meningar. Många ser farhågor i ökad städning, sopor, saknad av vaktmästare och förlorade inkomster. Vissa andra stödjer öppna ytor, trevligare formuleringar i skyltar.

Styrelsen kommer inte att kunna arbeta med motionen men välkomnar en arbetsgrupp som kan se över detta. Mötet bilare denna arbetsgrupp som ska ta fram ett förslag att presentera på vårmötet. Deltagare i gruppen blir Sofie Castenwall, Lars Klingwall, Jannike Öhrn, Linda Rundin, Lar-Erik Pedersen, Bo Bratt och Tommy Rundin.

18. Nya medlemmar

Lars Lundmark
Piotr Jodlowski

19. Avslutning

Ordförande Josephine Härdin avslutade mötet.

Fredrik Birgersson tackar avgående styrelsemedlemmar Josephine Härdin, Susanne Jonsson och Jenny Rundin Soulas med varsin blombukett.

Vid Protokollet

Jenny Rundin Soulas
Sekreterare

Justeras:

Hans Billberg

Bo Bratt